
Welzijn en Sport 

Aan es aaa Deadline; zsm. 

nota 
(ter beslissing) SO over de brief Stand van zaken aanbevelingen eerste OvV- 

rapport ‘Aanpak Coronacrisis' 

1. Aanleiding 

Een aantal fracties uit de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport 

heeft via een schriftelijk overleg (SO) vragen gesteld over uw Kamerbrief van 17 

mei jl.* Uw Kamerbrief van 17 mei jl. geeft een overzicht van de stand van zaken 

van de aanbevelingen uit het eerste rapport van de Onderzoeksraad voor 

Veiligheid (OvV). De vragen van de fracties zijn ontvangen op 13 juli jl. 

2. Geadviseerd besluit 
U wordt gevraagd akkoord te gaan met bijgevoegde beantwoording van het SO en 

deze te versturen naar de Tweede Kamer. 

3. Kernpunten 

De inbreng van het schriftelijk overleg bestaat uit vragen van de leden van de 

VVD-fractie, de CDA-fractie en de SP-fractie. De leden van de D66-fractie hebben 

kennisgenomen van uw Kamerbrief van 17 mei jl. en hebben geen vragen. 

De leden van de VVD-fractie vragen u om: 

- Een uiteenzetting van de kosten die worden gemaakt in het kader van 

pandemische paraatheid en een financieel totaalplaatje van alle 

aanbevelingen uit het rapport; 

- De stand van zaken rondom een meldpunt dode vogels en het gebruik van 

data uit de vogelgriep-app van LNV; 

- De stand van zaken rondom de motie Tielen? die de regering verzoekt met 

een voorstel tot aanscherping van de invulling en positie van het Outbreak 

Management Team (OMT) te komen. 
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De leden van de CDA-fractie vragen u om: 

- Een uitgebreidere planning met betrekking tot het uitwerken van Kenmerk 
scenario’s; 3645084-1051383-NC19 

- Een tijdspad omtrent de acties die worden ingezet om de effectiviteit van 

de verschillende coronamaatregelen te evalueren; 

- De stand van zaken omtrent nog niet geregelde voorgenomen 

bevoegdheden. Concreet wordt gevraagd of, als morgen een nieuwe 

pandemie en/of coronavariant losbreekt, de GGD'en dan direct worden 

aangestuurd? En ook: kunnen zorginstellingen verplicht worden samen te 

werken en data te delen?; 

- Een antwoord op de vraag welke systemen het kabinet in handen heeft om 

te monitoren of maatregelen zoals cybersecurity daadwerkelijk worden 

toegepast; 

- Een antwoord op de vraag hoe organisaties als de Patiéntenvereniging, 

IederIn en de Voedselbanken betrokken worden bij het identificeren van 

(nieuwe) kwetsbare groepen; 

- Een antwoord op de vraag waarom partners en deskundigen op 

uitnodiging bij beraadslagingen van de Ministeriële Commissie 

Crisisbeheersing (MCCb) kunnen aansluiten, en niet automatisch; 

- Een antwoord op de vraag wat het kabinet heeft geleerd van landen 

waarbij mensen zich beter aan de basismaatregelen hielden. 

De leden van de SP-fractie vragen u om: 

- Inzicht in het budget om structureel te investeren in de GGD'en de 

komende jaren; 

- Een antwoord op de vraag of eerdere (internationale) evaluaties van 

maatregelen die genomen werden tijdens de uitbraak van SARS in het 

buitenland in 2002-2004 meegenomen kunnen worden bij de nadere 

onderzoeken die zullen plaatsvinden naar de effecten van maatregelen die 

zijn ingezet tijdens de coronapandemie; 

- Meer duidelijkheid over hoe de motie Agema c.s.? over het afzonderlijk 

evalueren van de coronamaatregelen op hun effectiviteit, zal worden 

uitgevoerd; 

- Een antwoord op meerdere vragen die het verbeteren van hygiëne en 

infectiepreventie in de langdurige zorg betreffen. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

De verantwoording op de coronacrisis kan rekenen op politieke interesse in de 

Tweede Kamer. Op 1 februari 2023 is in de Tweede Kamer de reactie van het 

kabinet van 1 april 2022 op het eerste deelrapport (‘Aanpak coronacrisis deel I: 

tot september 2020’) van de OvV behandeld. U heeft tijdens dit debat een 

schriftelijke reactie aan de Kamer toegezegd, met een overzicht van de stand van 

zaken van de acties op de aanbevelingen van de OvV. Met uw Kamerbrief van 17 

mei jl. heeft u deze toezegging afgedaan. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

N.v.t. 
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c. Financiéle en personele gevolgen 

N.v.t. 

Kenmerk 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 3645084-1051383-NC19 

N.v.t. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

Intern heeft vanuit NC-19 afstemming plaatsgevonden met de directies FEZ, PDPP, 

PG, PDCV, PDCIC en LZ. 

De uiteenzetting van de kosten die worden gemaakt in het kader van pandemische 

paraatheid en een financieel totaalplaatje van alle aanbevelingen uit het rapport is 

door PDPP afgestemd met alle betrokken directies (CZ, LZ, IZ, GMT, PDCZ, MEVA, 

ZJCN, PG en FEZ). 

Interdepartementaal heeft vanuit NC-19 afstemming plaatsgevonden met de 

NCTV. 

f. Gevolgen administratieve lasten 

N.v.t. 

g. Toezeggingen 

N.v.t. 

h. Fraudetoets 

N.v.t. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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